
 
Memo    Datum: 6 november 2019 Aan: Raadscommissie Stadsontwikkeling & -beheer  Van: Heleen Keur, Wethouder  Onderwerp: Discussienota Evaluatie proces Omgevingsvisies Huisduinen en Julianadorp  Geachte commissieleden,  Met de besluitvorming voor de Omgevingsvisie Julianadorp wordt de gemeenteraad gevraagd om, na het vaststellen van de Omgevingsvisie Huisduinen in het voorjaar van 2018, een tweede omgevingsvisie vast te stellen. Deze onderdelen worden uiteindelijk samengevoegd in één omgevingsvisie voor de gemeente Den Helder. Na twee doorlopen processen om tot een (deel)omgevingsvisie te komen kan zowel de organisatie als de gemeenteraad de processen vergelijken en hierop terugkijken.  Doel  Om te leren van de ervaringen in de doorlopen (participatie)processen rondom de Omgevingsvisie Huisduinen en de Omgevingsvisie Julianadorp is evaluatie van belang. Hierbij gaat het om de ervaringen van de inwoners, ondernemers en andere deelnemers van het proces, de ervaringen vanuit de organisatie bij het organiseren van deze processen maar nadrukkelijk ook de ervaringen van de gemeenteraad, aangezien dit de bestuurslaag is die verantwoordelijk is voor het (laten) opstellen en het vaststellen van de omgevingsvisie.   Daarom willen wij u graag onderstaande twee vragen voorleggen. De opbrengst van deze evaluatie zullen wij zo goed mogelijk vertalen naar het proces om te komen tot één omgevingsvisie voor de gemeente. In januari 2020 wordt dit bijvoorbeeld concreet tijdens de consultatie van de startnotitie Omgevingsvisie Den Helder. Ter informatie ontvangt u ook een interne evaluatie en de resultaten van een enquête die onder participerende inwoners en ondernemers in Julianadorp is uitgezet.   Vragen  I. Wat vindt u van de rol en positie van de gemeenteraad bij de totstandkoming van de Omgevingsvisie Huisduinen en de Omgevingsvisie Julianadorp, ten opzichte van het afgesproken participatieproces, en het uitgebreide participatietraject van co creatie met bewoners, ondernemers en andere betrokkenen? II. Heeft u behoefte om vooraf meer kaders te geven, qua inhoud of qua proces?    


